
 
 

Side 1 av 8 
 

Innkalling til Årsmøte i Fredrikstad Husflidslag  
 

Onsdag 7. 2.2024 kl. 18.00   

Sted: Emil Mørchs vei 25, Sellebakk 

 

Saksliste:  

 

Sak 1:   1.1  Konstituering  
 1.2  Godkjenning av innkalling og dagsorden  
                  1.3       Valg av møteleder, referent og 2 til å signere protokollen  
                  1.4       Opptelling og godkjenning av antall stemmeberettigede.  

  
Sak 2:    
  

Godkjenning av årsmelding 2023  

Sak 3:   
  

Godkjenning av revidert regnskap 2023 

Sak 4:   
  

Budsjett 2024 

Sak 5:   
  

Valg  

Sak 6:   
  

Saker innsendt til årsmøtet  
 

Sak 7:   Valg av representanter til årsmøte i Østfold Husflidslag 16. mars 2024 
 

  
  

  

Saker til årsmøtet må sendes skriftlig til styret innen 27.01.2024 
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Fredrikstad Husflidslag  - Årsmelding 2023 
   

Styreverv 2023 
Leder Mona Andersen 
Nestleder Ingjerd Mosvoll 
Kasserer Randi Christiansen 
Studieleder Ingebjørg S Thoresen 
Materialforvalter Elisabeth Johannessen 
Styremedlem/Ung Husflid Karin Larsen-Isøy 
Styremedlem Joke Milder 
Varamedlem Tordis Dypedahl 
Varamedlem Karin Johansen 
  
Arrangement / Huskomité: Studiekomité: 
Elisabeth Johannessen Ingebjørg S Thoresen 
  

Aktivitetskomité: Ung Husflid: 
Kari Olsen Karin Larsen-Isøy 
Zijada Zulovic  
Unni Isenegger  
Grete Marie Lunde  
Elisabeth Johannessen  
Mona Andersen  
  

Meksikansk fletting - treff: Valgkomité: 
Mona Andersen Zijada Zulovic 
 Jorunn Hill 
  

Tirsdagstreff: like uker                                             ulike uker 
Zijada Zulovic, Grete Marie Lunde 

 Broderi 
 Strikking 
 Hekling 

 Elisabeth Johannesen, Unni Kjellin 
 Lappeteknikk 
 Søm 

Revisor: 
Kari Olsen og Grete Marie Lunde 

 

Antall medlemmer per 29.12.2023: 82 
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Styret 
Vi har vært et styre på til sammen ni 9 personer, inkludert to 2 varamedlemmer.  

Mål for 2023 

 Øke interesse for håndverkstradisjoner og være åpen for å videreutvikle disse  
 Økt aktivitet og inntjening 
 Økt samarbeid med andre aktører 

Styremøter 
Antall styremøter 13 / saker 44 

 18.1.2023 Tema: Fordeling av arbeidsoppgaver til årsmøtet 
 15.1.2023 Tema: Budsjettmøte 
 8.2.2023 Tema: Arbeidsfordeling hos det nye styret, gjennomgang av tidsfrister for søknader 
 22.3.2023 Tema: Gjennomgang av kurs høsten-23. Oppdaterte årshjulet som 

arbeidsdokument 
 13.4.2023 Tema: Planlegging av kurs og temamøter for høsten -23. Gjennomgang av 

sommertur til Blaafarveværket i juni 
 27.4.2023 Tema: Fortsette med kurs og temamøter høsten-23 Årshjul og sending av 

skjemaer til NHL 
 31.5.2023 Tema: Markedsføring, Bestilte banner, gatebukk, roll-ups og brosjyrer 
 15.8.2023 Tema: Organisere for Strikkefestivalen deltagelse i september. Begynne 

planlegging med julemesse og loddbøker. 
 7.9.2023 Tema: Sette opp arbeidslister for Strikkefestivalen, Kurs og Temamøter for vår-

24.Trykking av loddbøker, oppsummering av gevinster. 
 5.10.2023 Tema: Evaluering av Strikkefestivalen. Prøve å redusere prisen på kurs så mye som 

mulig. Snakk om julemessen og markedsføring 
 7.11.2023 Tema: Vårens kurs-24, planlegge julemesse m. arbeidslister og planlegge julemøte 

6.12.23 
 16.11.2023 Tema: Budsjettmøte 
 14.12.2023 Tema: Budsjett for 2024 

Temamøter  
 Mars: Gyrid Sandtorp. Gyllenlær 
 April: Elisabeth Bjørklund Bøhler. Kniplinger 
 Mai: Inger Lise Evensen. Min reise i lappeverden 
 September: Ninni Sandvik. Nunofilting 
 Oktober: Paal fra Guttas Blomster 
 November: Bjørg Lundeby. Juletradisjoner 
 Desember: Hilde-Gunn Avløyp Ulldesign, farging av garn og julemøte. Servering av 

juletallerken. 
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Årsmøte i Østfold Husflidslag 
Årsmøte i Østfold Husflidslag ble avholdt i Halden 23. mars 2023. Fra vårt lag deltok Mona E. 
Andersen, Kari Olsen og Karin Larsen-Isøy. 

Tilskudd til leieutgifter fra Fredrikstad kommune 
Vi søkte også i år på ordningen «Driftstilskudd/ tilskudd til leieutgifter» hos Fredrikstad kommune.  

Reglene for refusjonsprosent er inntil 30% av leieutgifter. Det gis ikke refusjon for leieutgifter som 
overstiger kr 30 000 per år. Vi fikk tildelt kr 9 000. 

Flytting  
Vi flyttet inn i nye lokalene 22.02.2023. 

En del av medlemmene var med å hjelpe til å flytte, det var en enorm jobb og masse slit. De som 
deltok, gjorde en kjempejobb og den 1. mars var alt flyttet inn i våre nye lokaler. Disse lokalene er 
mindre enn hva vi hadde i Gamlebyen og resultatet ble at vi dessverre måtte slutte med vevkurs da vi 
rett og slett ikke har plass til vever her på Sellebakk. Bortsett fra det, er vi fornøyde med våre nye 
lokaler, de er lyse og fine og hyggelige og ha kurs og møter i. 

Aktivitetskomiteen (tidligere butikkomiteen)  

På grunn av flytting til nye lokaler som ikke har samme mulighet for butikkdrift, var det nødvendig 
med et navnebytte.  

Målsetting for aktivitetskomiteen er: 

 Lage produkter til salgs hvor fortjeneste går til laget eller brukes som gevinst i julelotteriet 
 Planlegging, organisering og gjennomføring av julemesse 
 Delta på aktiviteter/marked i lokalmiljøet 

I tillegg hjelper komiteen til hvis praktiske ting må ordnes i lokalene. 

Komiteen møtes hver mandag fra kl. 11.00-14.00 hvor vi jobber sammen om felles prosjekter. 

Gruppen er åpen for alle, og som regel møter 5-7 faste medlemmer. Vi har blitt en fin gjeng som har 
det hyggelig sammen, men det er plass til flere, bare å møte opp.  

I år har vi laget et quiltet teppe i fellesskap som er en av hovedgevinstene i årets julelotteri. 

I tillegg til noen produkter som selges på julemesse. Tidlig på året har mye tid blitt brukt til 
flytteprosessen og til å komme noenlunde i orden i de nye lokalene. Det står fortsatt noe rydding 
igjen som tas fortløpende.  

I mai deltok laget med en stand på marked på Sellebakk torg. Det var få besøkende, men vi fikk 
markert oss i hvert fall. Vi håper at flere tar seg tid til å møte i 2024. 
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Studiekomitéen  

Studiekomitéen har bestått av Ingebjørg S Thoresen med hjelp av styret. Møter 4 – 2 på våren og 2 
på høsten som del av styremøtene. Foruten meldinger på Messenger.  

Våren – Kurs og treff 
Gjennomførte kurs:  

1. Vottestrikk med bladmønster  
2. Sytreff 1-23 
3. Broderi på strikk 
4. Data og internett innføring 

Treff  
1. Tirsdagstreff Strikking, hekling og broderi  
2. Tirsdagstreff Lappeteknikk og div. sømteknikker  
3. Treff Meksikansk fletting  

Avlyste kurs:  
1. Festdrakt for dame / jente 
2. Meksikansk fletting av liten veske 1-23 
3. Hardangersøm / broderi av brikke 
4. Meksikansk fletting av liten veske 2-23 
5. Sytreff 2-23 

Høsten – Kurs og treff  

Gjennomførte kurs:  
1. Kontstrikk 
2. Gyllenlær nybegynnere 
3. Sytreff 3-23 
4. Meksikansk fletting av liten veske 

Treff  
1. Tirsdagstreff Strikking, hekling og broderi  
2. Tirsdagstreff Lappeteknikk og div. sømteknikker  
3. Treff Meksikansk fletting  

Avlyste kurs:  
1. Mønsterkonstruksjon av bukse 
2. Knipling begynner og viderekommende 
3. Tufting for unge 14-26 år – fullt, men måtte utsettes pga sykdom 
4.  Innføring i ullbroderi med Barbro – fullt, men måtte utsettes pga sykdom 
5. Log Cabin 3 varianter 
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Sammendrag  
Vi har gjennomført 4 kurs og avlyst 5 både vår og høst. I løpet av året har vi hatt 3 treffaktiviteter 
begge semestre, i disse sosiale arenaene, for våre medlemmer, møtes vi og utveksler kunnskap og 
prater fag og lærer hverandre å kjenne.  

Vi får støtte for alle kurs og treff fra Studieforbundet kultur og tradisjon så sant kravene til minimum 
4 personer med minimum 75% oppmøte er oppfylt.  

Vi prøver å variere kursporteføljene slik at det skal bli attraktivt å melde seg på. Det er overvekt av 
medlemmer på kursene også fra andre lokallag i regionen. Det er satt et minimum på 4 påmeldte for 
å kjøre kurs, dette gjør det sårbart hvis noen velger å trekke seg når vi sender ut kursbekreftelse og 
betalingsoppfordring. Studiekomitéen har bestått av en person og i forbindelse med planleggingen 
har styret vært med i prosessen. 

Treff 
Tirsdagstreff ulike uker - Strikking, hekling og broderi  
Strikkering/brodering har avholdt sju møter i vårsemesteret (siste møtet ble avlyst grunnet for dårlig 
oppslutning) og åtte møter i høstsemesteret. 

Møtene avholdes annenhver tirsdag og er hyggelige, men vi ønsker oss flere deltagere. Dette må vi 
jobbe med for å få til og tar gjerne mot forslag på hva som kan endres til det bedre. 

Meksikansk fletting 
Vårtreff 8 ganger og høsttreff 8 ganger. På våren var vi de samme damene som har vært der tidligere, 
men på høsten ble det etter hvert 3 nye damer som hadde vært på kurs i oktober. Det er kjempefint 
å få med noen nye, det virker som om de kommer til å fortsette også i 2024. Det ser vi frem til. 

Tirsdagstreff like uker - Lappeteknikk og diverse sømarbeid 
I inneværende år har lapperingen hatt sine treff annenhver tirsdag. På disse kveldene har vi vært 
mellom syv og ni personer til stede. Vi har med oss våre egne oppgaver innenfor å sy og kreere ting 
som vi interesserer oss for. Dersom noen står fast med å løse en utfordring knyttet til sitt arbeid, vil 
det alltid være rom for en problemløsning, ved at vi hjelper hverandre og kommer opp med en mulig 
løsning på problemstillingen vedkommende ønsker hjelp til. Siden dette også er en sosial samling, 
hvor kreativiteten blomstrer, vil det også være tid til kaffepause med noe å bite i. Dette er en fin 
samling med personer som engasjerer hverandre. Derfor møter de fleste opp hver gang det er 
lappering for å utveksle ideer og inspirere hverandre til nye saker å drive med. 

Sommertur 
7.6.2023 dro vi på tur til Blaafarveværket. Vi var ca 30 personer på tur.  

Dagen startet med kunstutstilling, det var deretter en historisk fortelling om Blaafarveværket før og 
nå, vi spiste så lunsj. Etter det kjørte bussen oss til Haugfosstråkka hvor det er landhandleri og 
Madame Reiffs butikk. Disse har vært der i nesten 250 år. Været var flott, og det var en flott utsikt 
over fossen som er like ved.  

Vi kjørte deretter til Nyfossum hvor det var en flott teppeutstiling kalt 100 tepper fra 100 år. 

Lang dag, men veldig fin tur synes vi. 
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Ung Husflid 
I 2023 har det ikke vært mye aktiviteter for Ung Husflid. Det er kun én person som er i komiteen. Selv 
om det er flere som heldigvis bidrar som medhjelpere under aktiviteter, så er det ikke så enkelt for 
én person å legge til rette for gode aktiviteter. Det har også vært alvorlig sykdom som har gjort at 
vedkommende ikke har kunnet planlegge noen aktiviteter på egenhånd i første halvdel av 2023. 

Vi har imidlertid startet opp med en ny aktivitet som primært er tiltenkt unge. Aktiviteten heter 
tufting, og ligger under teppemakerfaget. Vi søkte om støtte hos Sparebankstiftelsen til å 
gjennomføre dette prosjektet i april 2023, og fikk tildelt kr 50 000. Vi har brukt midlene til innkjøp av 
utstyr (tuftepistoler, tufterammer, teppetrimmer og annet), i tillegg til å leie inn en kursholder. 
Kurset var ment å gjennomføres helgen 28.-29. 9.2023. Dessverre ble kursholder syk, og kurset ble 
derfor flyttet til 2024. Deltakerne som var påmeldt kurs, møttes likevel til et læringsverksted.  

Det er stor interesse rundt aktiviteten tufting, og dette er noe vi bør satse videre på som et ledd i å 
rekruttere unge.  

Strikkefestivalen 22.-24.9.2023 
3 dager med mye jobbing fra morgen til kveld, men veldig koselig å være der. Vi fikk bra respons på 
vår stand, vi delte ut veldig mye brosjyrer og reklamerte for Husflidslaget så godt vi kunne.  

Vi fikk nok påmeldte til kurs i Meksikansk fletting så det ble satt i gang bare noen uker senere.  

Vi kommer tilbake også neste år på Strikkefestivalen. 

Promotering 
Alle våre kurs og aktiviteter blir publisert på vår nettside fredrikstadhusflidslag.no. Vi har delt ut den 
vanlige kurskatalogen som omfatter hele Østfold, samt vår egen flyer utarbeidet av Ingebjørg S 
Thoresen. 

Dessuten har vi for hvert arrangement benyttet «Hva skjer» i Fredrikstad Blad, Facebook, Instagram 
og nyhetsbrev sendt per epost til medlemmer.  

Økonomisk sammendrag for 2023 
Året 2023 har et økonomisk årsresultat med et underskudd på rundt kr 35 000. Det ble budsjettert 
med kr 50 000 i underskudd for 2023, da vi da visste at vi skulle flytte i nye lokaler og ville få en del 
utgifter i forbindelse med dette. Vi ligger derfor bedre an enn forventet i budsjettet med + kr 15 000. 

Vi har sett en tendens til at vi blir færre som er aktive i husflidslaget. Noe som også påvirker 
økonomien våres i negativ retning. Det har vært et år med færre på kursene våre og også på 
temamøtene. Om det skyldes at vi har flyttet til nye lokaler, eller andre årsaker som trangere 
økonomi hos mange av oss, kan man bare spekulere i. Ønsket er at vi er et aktivt husflidslag som har 
spennende kurs å tilby innen ulike typer håndarbeidstradisjoner. Men uten nok folk på kurs må vi 
avlyse, og det er hverken hyggelig for kurslærer eller de enkelte som har meldt seg på kurs. Vi har nå 
tatt grep om dette og forsøker en ny vri for å få flere på kurs. Vi har satt ned prisene på kurs med 
20% i håp om at det kan få flere til å melde seg på. 
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Julelotteriet og julemessen 2023 
Et flott resultat på julelotteriet, og vi fikk inn kr 19 000 til laget.  

Julemessen gikk over 2 helger og vi var nysgjerrige på om det ville komme folk innom. Inntjeningen 
på salget til laget var kr 5 800, 57% mindre i år enn i fjor. Konkrete tall julemesse kr 13 763 i 2022 og 
kr 5 800 i 2023. Det må sees på bakgrunn av at vi ikke lenger har det samme publikum på torget på 
Sellebakk, som vi hadde i gamlebyen. Vi har heller ikke lenger butikk åpen på sommeren som vi 
hadde i Gamlebyen. Vi ser samlet på forskjellen mellom å ha åpen butikk i Gamlebyen sommer og jul, 
og butikk på Sellebakk i forbindelse med julemessen. 

Alt i alt sett butikk over hele året: 

 2022  kr 31 260,50 
 2023:  kr   8 583,20 
 Differanse: kr 22 677,30 

Økonomien i husflidslaget har holdt seg innenfor budsjett i år, hvilket er bra. Neste års budsjett – 
2024, viser til et underskudd. Det finns en mulighet for at vi vil få tilskudd på strømmen for høsten 
2023. Dette vil i så tilfelle utbetales i løpet av 2024. Men å budsjettere med underskudd kan ikke gå i 
lengden, og alle vi medlemmer i Fredrikstad Husflidslag må gå i tenkeboksen på hva vi kan gjøre for å 
forbedre de økonomiske forhold for foreningen. 

 


